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Protokół Nr 15.2024 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Opatowie - VII kadencji 

odbytego w dniu 14 sierpnia 2024 r. godz. 8:30

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli następujący członkowie:
-Tomasz Staniek
- Małgorzata Jalowska
- Kazimierz Żółtek
- Maciej Wolański
- Rafał Schab
według załączonej listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 oraz osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem 
nr 2 do niniejszego protokołu.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 8:30.
Posiedzenie otworzył pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, który oznajmił, iż na podstawie listy 
obecności stwierdza jego prawomocność.

Projekt porządku posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia.
2. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z przeprowadzonych konsultacji społecznych „Programu 

współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2024 rok".

3. Zapoznanie się z informacją dyrektora Powiatowego Centrum Kultury w Opatowie nt. funkcjonowania 
jednostki w miesiącu lipcu 2024 r.

4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu:
a) w sprawie złożenia do Marszałka Województwa Świętokrzyskiego wniosku o umorzenie opłat 

rocznych z tytułu wyłączenia gruntów z produkcji rolniczej.
5. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2024-2028,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok,
c) w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Opatowskiego na lata 2024-2027 

z perspektywą do roku 2031",
d) w sprawie przyjęcia „Program współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok",
e) w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych placówek zapewniających opiekę 

i wychowanie uczniom w okresie pobierania nauki poza miejscem stałego zamieszkania 
prowadzonych przez Powiat Opatowski,

f) w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie.
6. Sprawy organizacyjne.

a) pismo Zarządu Dróg Powiatowych w Opatowie dot. wydania zezwolenia na przejazd pojazdów 
ciężarowych po drodze powiatowej.

7. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pan Starosta odczytał zaproponowany porządek obrad.
Wobec braku uwag poddał pod głosowanie porządek obrad.
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Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek .Małgorzata Jalowska Kazimierz Żółtek. Maciej Wolański. Rafał Schab). 
..przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

Następnie pan Starosta zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Nikt nie zgłosił uwag. Wobec powyższego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu.

Protokół został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
..Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek. Małgorzata Jalowska. Kazimierz Żółtek. Maciej Wolański. Rafał Schab), 
„przeciw" - 0 głosów. ..wstrzymało się" - 0 głosów.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Starosta przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 2. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z przeprowadzonych konsultacji społecznych „Programu 
współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2024 rok".
Pan Starosta udzielił głosu panu Markowi Gołasie - Kierownikowi Wydziału Oświaty. Kultury. Sportu 
i Turystyki, który przedstawił sprawozdanie z przeprowadzonych konsultacji społecznych ..Programu 
współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2024 rok"
Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Starosta przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 3. Zapoznanie się z informacją dyrektora Powiatowego Centrum Kultury w Opatowie nt. 
funkcjonowania jednostki w miesiącu lipcu 2024 r.
Pan Starosta udzielił głosu pani Paulinie Bakalarskiej - Dyrektorowi Powiatowego Centrum Kultury 
w Opatowie, która przedstawiła informację nt. funkcjonowania Powiatowego Centrum Kultury 
w Opatowie w miesiącu lipcu 2024 r.
Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

O zabranie głosu poprosił pan Kazimierz Żółtek, który zapytał o prawa autorskie wystawianych filmów przez 
naszą instytucję.

Odpowiedzi udzieliła pani Dyrektor, która poinformowała, iż muszą wykupić licencję na dany film i dlatego 
też nie mogą wyświetlać każdego filmu.

O zabranie głosu ponownie poprosił pan Kazimierz Żółtek, który zapytał o sytuację w której nie mieszczą 
nam się eksponaty pozyskane do muzeum Geodezji i Kartografii, czy inne są gdzieś przenoszone.

Odpowiedzi udzieliła pani Dyrektor, która poinformował, iż póki co wszystkie eksponaty mieszczą się 
w muzeum, dodała również iż starają się pozyskać nowe szafy i gabloty.

Pan Starosta zapytał o festyn Kół Gospodyń Wiejskich.
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Pani Dyrektor poinformowała, iż są już gotowe plakaty do rozwieszenia a także przybliżyła program 
imprezy.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Starosta przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu:
a) w sprawie złożenia do Marszałka Województwa Świętokrzyskiego wniosku o umorzenie opłat 

rocznych z tytułu wyłączenia gruntów z produkcji rolniczej.
Pan Starosta udzielił głosu panu Rajmundowi Bańcerowi - Kierownikowi Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami, który poinformowała, iż Stowarzyszenie Nasze Kobylany wystąpiło pismem 
z dnia 17.06.2024 r. o złożenie do Marszałka Województwa Świętokrzyskiego wniosku o umorzenie 
opłaty rocznej z tytułu użytkowania na cele nierolnicze części działki nr 217/2 położonej w 
Kobylanach, gmina Opatów za rok 2024 w kwocie 3820,91 zł wraz z ewentualnymi naliczonymi 
odsetkami, która została ustalona decyzją Starosty Opatowskiego zezwalającą inwestorowi - 
Stowarzyszeniu Nasze Kobylany na trwałe wyłączenie z produkcji rolniczej gruntów stanowiących 
użytki rolne klasy I o powierzchni 0,0874 ha wchodzących w skład nieruchomości oznaczonej 
w ewidencji gruntów jako działka nr 217/2, położona w miejscowości Kobylany gmina Opatów, 
przeznaczonych pod rozbudowę i przebudowę wraz ze zmianą sposobu użytkowania budynku 
mieszkalnego na budynek usługowy (Placówka Opiekuńczo - Wychowawcza) oraz budowę miejsc 
postojowych i terenów utwardzonych.
Następnie pan Starosta zapytał, czy ktoś ma pytania lub uwagi.

Wobec braku uwag pan Starosta poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr 15.89.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 
5 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał 
Schab), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Starosta przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Salę obrad opuściła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta, wobec czego dalsze obrady prowadzone sq 
w 4 osobowym składzie.

Ad. 5. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024 - 2028.
Pan Starosta udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która omówiła szczegółowo 
projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Opatowskiego na lata 2024 - 2028.

Następnie pan Starosta zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

O głos poprosił pan Rafał Schab, który zapytał o zwiększenie o 300 tys. w budżecie na inwestycję 
we Włostowie.

Pan Starosta odpowiedział, iż są to środki na wykupienie stacji transformatorowej.
3 
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Wobec braku dalszych pytań pan Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. 
projektu uchwały.

W głosowaniu jawnym ww. projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 
i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 4członków zarządu.
„Za" - 4 głosy (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" ~ 0 głosów.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok.
Pan Starosta zapytał, czy są pytania do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok.

Wobec ich braku zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu uchwały.
W głosowaniu jawnym ww. projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 
i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 4 członków zarządu.
„Za" - 4 głosy (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw" ~ 0 
głosów, „wstrzymało się" -0 głosów.

c) w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Opatowskiego na lata 2024-2027 
z perspektywą do roku 2031".
Pan Starosta udzielił głosu pani Justynie Rajcy ~ kierownikowi Wydziału Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska która omówiła szczegółowo projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 
Środowiska dla Powiatu Opatowskiego na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2031".

Pan Starosta zapytał, czy są pytania do ww. projektu uchwały.

Wobec ich braku zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu uchwały.
W głosowaniu jawnym ww. projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 
i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 4 członków zarządu.
„Za" - 4 głosy (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

d) w sprawie przyjęcia „Program współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok"
Pan Starosta udzielił głosu markowi Gołasie - Kierownikowi Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu 
i Turystyki który omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Program współpracy Powiatu 
Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2025 rok"
Pan Starosta zapytał, czy są pytania do ww. projektu uchwały.

Wobec ich braku zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu uchwały.
W głosowaniu jawnym ww. projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 
i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 4 członków zarządu.

_________ 4
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„Za" - 4 głosy (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

e) w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych placówek zapewniających opiekę 
i wychowanie uczniom w okresie pobierania nauki poza miejscem stałego zamieszkania 
prowadzonych przez Powiat Opatowski.
Salę obrad opuścił pan Maciej Wolański (godz. 9.20), dalsze obrady powadzone są w 3 osobowym 
składzie.
Pan Starosta ponownie udzielił głosu Markowi Golasie, która omówiła projekt uchwały w sprawie 
ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych placówek zapewniających opiekę i wychowanie 
uczniom w okresie pobierania nauki poza miejscem stałego zamieszkania prowadzonych przez 
Powiat Opatowski
Pan Starosta zapytał, czy są pytania do ww. projektu uchwały.

Wobec ich braku zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu uchwały.
W głosowaniu jawnym ww. projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 
i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 3 członków zarządu.
„Za" - 3 głosy (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Rafał Schab), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało 
się" -0 głosów.

f) w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie. 
Pan Starosta ponownie udzielił głosu panu Markowi Gołasie który omówił projekt w sprawie 
utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie
Pan Starosta zapytał, czy są pytania do ww. projektu uchwały.

O głos poprosił pan Kazimierz Żółtek - Członek Zarządu, który zapytał ile miejsc będzie w Busie oraz 
ile jest w internacie.

Pan Kierownik poinformował, iż przygotuje taka informacje i przekaże członkom zarządu.

Wobec braku dalszych pytań pan Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. 
projektu uchwały.
W głosowaniu jawnym ww. projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 
i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 3 członków zarządu.
„Za" - 3 głosy (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Rafał Schab), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało 
się" - 0 głosów.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Starosta przeszedł do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.
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Ad. 6. Sprawy organizacyjne.
a) pismo Zarządu Dróg Powiatowych w Opatowie dot. wydania zezwolenia na przejazd pojazdów 

ciężarowych po drodze powiatowej.
Pan Starosta poinformował, iż sprawa dotyczy Kopalni w Śródborzu. Wskazał, iż Zarząd Dróg 
Powiatowych w Opatowie wystosował pismo obrazujące problem oraz prosząc o zajęcie stanowiska 
przez zarząd.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Pan Starosta udzielił głosu panu Robertowi Ostatkowi-Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 
w Opatowie, który poinformował, iż już wcześniej zlecono badania na kawałku tej drogi czy możliwy 
jest przejazd po niej tak ciężkich pojazdów jak tiry z kruszywem. Wskazał, iż ekspertyza wykazała, iż nie 
jest możliwe poruszanie się samochodów powyżej 10 ton ze względu na niedostosowanie do tego 
drogi. Nadmienił iż należałoby wykonać specjalne wzmocnienie. Dodał, iż jest to odcinek ok 1 km -1,5 
km drogi.

Odbyła się dyskusja ww. temacie. Poruszono również sprawę innej kopalni - w Janczycach gdzie 
właściciel wybudował rondo z dojazdem do kopalni. Członkowie Zarządu postanowili, iż spotkają się 
w tej sprawie po zakończonych obradach najbliższej sesji Rady Powiatu w Opatowie gdzie podejmą 
decyzje w szerszym gronie.

Pan Starosta zapytał, czy ktoś z członków zarządu chciałby zabrać głos w ramach realizowanego punktu 
sprawy organizacyjne.

Z uwagi na brak głosów pan Starosta poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad.

Ad. 7. Zamknięcie posiedzenia.
Wobec zrealizowania przyjętego porządku obrad pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski wypowiedział 
formułę „zamykam posiedzenie Zarządu Powiatu".
Na tym posiedzenie zostało zakończone (godz. 9:50).

Protokolant:
Sylwia Lenart

S^r0sta Opatowski

/l /Tomasz Staniek
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